
Komst ‘legerkwartier van de toekomst’ 
lokt al protest uit: “Impact van 1.000 
militairen op bos zal groot zijn” 

 

Op het militaire domein in het Drongengoed zal binnenkort de ‘kazerne van de toekomst’ staan. — © acl 

Ursel - Burgemeester Pieter De Crems (CD&V/DU) jarenlange ambitie wordt realiteit: de nieuwe 

Oost-Vlaamse legerbasis zal niet in Geraardsbergen maar in het Urselse Drongengoedbos 

verschijnen. Hoeveel jobs er daarmee worden gecreëerd, en hoeveel groen er op de schop gaat, is 

nog niet helemaal duidelijk. Maar dat niet iedereen de militairen graag ziet komen, is dat wel. 

Arthur Carton 

Maandag 17 maart 2025 om 17:55 

De nieuwe militaire basis in Oost-Vlaanderen zal niet in Geraardsbergen komen maar aan het 

Drongengoedbos in Ursel (Aalter). Daarmee ziet burgemeester Pieter De Crem (CD&V/DU) zijn 

jarenlange ambitie in vervulling gaan. Al jaren doet het dossier stof opwaaien in Ursel en Aalter. 

Buurtbewoners en Groen Aalter zijn radicaal tegen, de CD&V, N-VA en de modale Aalternaar zien er 

een project vol mogelijkheden in. 

“Het zogenaamde legerkwartier van de toekomst in ons prachtige Drongengoed leggen kan 

simpelweg niet”, zegt oppositieleider Mieke Schauvliege (Groen). “Het is het grootste aaneengesloten 

bos van Oost-Vlaanderen en het huidige militair domein ligt in Europees beschermde natuur. 

Daarnaast is het zo goed als onbereikbaar.” 

“Protest komt terug” 



“Als dit moet worden ontsloten voor zwaar vervoer of voor 1.000 militairen, dan zal de impact 

verregaand zijn op het omliggende bos, de rust van de buurtbewoners en de natuur. Bijkomende 

verharding en verkeer zal heel wat overlast veroorzaken.” 

 

Groen Aalter van Mieke Schauvliege verzet zich al jaren tegen een militaire basis in hun geliefde Drongengoedbos. — © if/acl 

Enkele jaren geleden was er ook al sprake van een ontwikkeling van de kazerne van de toekomst met 

een huisvesting voor 1.000 militairen. “Toen tekenden bijna 9.000 mensen de petitie tegen de 

kazerne, een protest dat tot in Brussel werd gehoord. Er is toen beslist om de kazerne niet in dit 

mooie bosgebied te bouwen. Defensieminister Francken (N-VA) en De Crem mogen erop rekenen: dat 

protest komt terug”, aldus Schauvliege. 

“Er wordt al zo veel in het Drongengoed gekapt, er staan praktisch geen bomen meer. Ook het 

verkeer gaat er zwaar onder lijden. De verbindingsweg zal een autostrade worden, en dat gaan we 

voelen” 

Frank 
Urselnaar 

 

Frank, een Urselnaar die sinds drie jaar in Aalter-centrum woont, vindt de plannen rampzalig. “Er 

wordt al zo veel in het Drongengoed gekapt, er staan praktisch geen bomen meer. Ook het verkeer 

gaat er zwaar onder lijden. Er is geen deftige baan, de verbindingen zijn niet goed tussen Aalter, Eeklo 

en Zomergem. De verbindingsweg zal een autostrade worden, en dat gaan we voelen.” 

“Plaats genoeg” 

Tanya en Sonya zijn dan weer optimistisch: “Er zal werkgelegenheid gecreëerd worden en dat hebben 

we zeker nodig. We gaan er ook geen last van hebben: het vliegveld en de loodsen voor de 

vliegtuigen liggen er al, er is nog plaats genoeg.” 



LEES OOK. Bijna 8.500 handtekeningen tegen komst legerkazerne in Drongengoed: “Aantasting van de 

kwetsbare natuur” 

Dat vliegveld maakt deel uit van het militaire domein van 214 hectare dat vroeger nog eigendom was 

van de NAVO. Momenteel is het een militair oefenterrein zonder permanentie. De vliegclubs VC Ursel 

en Aeroclub Brugge houden er de concessie en kunnen elk weekend gebruikmaken van de 

infrastructuur. 

Goede verstandhouding 

Ook voor Kurt Plyson van VC Ursel mag zo’n kwartier van de toekomst er komen. “We hebben altijd 

een goede verstandhouding gehad met Defensie over het gebruik van hun vliegveld”, luidt het. 

“Zolang wij hier in het weekend onze activiteiten mogen uitvoeren, zien wij geen graten in de nieuwe 

kazerne.” 

 

Al jaren zijn Kurt Plyson en zijn VC Ursel concessiehouder van de militaire landingsbaan aan het Drongengoedbos. — © Arthur Carton 

Tot slot bevestigt burgemeester De Crem (CD&V) wat al een tijdje publiek geheim nummer één was. 

“De militaire basis van de toekomst in het Drongengoed komt er. Het is nu alleen nog de vraag 

wanneer. Een gelijkaardig aaneengesloten domein met militaire bestemming vind je nergens meer in 

Vlaanderen, we zijn dan ook blij dat we onze ‘lippendienst’ kunnen omzetten in effectieve daden voor 

Defensie.” 

Luisteren naar bezorgdheid 

“Op de 214  hectare die het militaire domein beslaat, staat er niet veel groen meer. Integendeel, bijna 

alle nodige infrastructuur ligt er al, zoals de verharde oefenstroken, parallelle landingsbanen, hangars 

en zo meer. Waarom zouden we dit dan niet doen?” 

https://www.nieuwsblad.be/cnt/dmf20220712_95283181
https://www.nieuwsblad.be/cnt/dmf20220712_95283181


Wat dan als er weer 9.000 handtekeningen verzameld worden tegen de kazerne? “Zoals altijd zullen 

we luisteren naar de bezorgdheden, maar ik zal daarna uitleggen waarom dit de juiste keuze is. Het 

grootste deel van onze burgers staat wél achter deze kazerne.” 

 


